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Päätös  
Maire Suomi ehdotti tulevalle vanhusneuvostolle, että digiopastusta tulisi lisätä ikäihmisille.  
Maila Huovari kertoi esteettömyyskävelyiden tuloksista syntyneistä toimenpide ehdotuksista 
Klaukkalassa puuttuvan edelleen osa toteutuksista. Penkkejä tulisi lisätä. 
Arto Koivu esitti toiveen uudelle vanhusneuvostolle hoivavanhusten asioiden ajamiseksi 
asiantuntijaresursseja lisämällä ja käyttää ja vanhusneuvoston vahvaa läheisen kokemusperäistä 
tuntemusta kuten Kari Ylikylä – Muistisairauksien haasteet esityksessään erityisesti painotti. 
 
Seuraava kokous, joka uuden vanhusneuvoston järjestäytymiskokous pidetään ma 9.6.2025 klo 
13.00 alkaen kunnantalolla. 
 

 


